
Zápisnica  zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

        obce Sološnica dňa 11.9. 2023 

 

 

miesto konania: Obec Sološnica, malá sála v Kultúrnom dome Sološnica 

čas konania:      11.9.2023   od 18:00 hod. 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Anna Čermáková 

Poslanci 8 (ôsmi):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár, Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. 

Ján Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková  

Hlavný kontrolór obce: Ing. Anna Ševerová 

Zapisovateľ: Marta Kuklovská  

Neprítomní: 

Poslanci: 1 (jeden):  Ing. Róbert Kuklovský  

Zasadanie obecného zastupiteľstva viedla:  Anna Čermáková 

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce, skonštatovala, že je prítomných 8 poslancov a jeden je pre 

chorobu ospravedlnený. Potom privítala hlavnú kontrolórku obce, riaditeľku ZŠ a  prítomných 

občanov. Oznámila, že sa vyhotovuje zvukový záznam zo zasadnutia pre potreby zápisnice a 

prečítala program OZ.  

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu  

2. Správa o zahájení školského roka v MŠ a ZŠ Sološnica  

3. VZN č.2/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj  

4. Prerokovanie prenájmu nebytového priestoru - miestnosť č.40 v KD - podmienky obchodnej verejnej 
súťaže  

5. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č.4/2023  

6. Správa hlavnej kontrolórky obce o výsledku vykonaných kontrol  

- dodržiavanie všeobecne záväzných predpisov, hospodárnosti, účelnosti a efektívnosti pri 
zabezpečení stravovania zamestnancov v ZŠ Sološnica v roku 2022  

- preplatenie dovoleniek v rokoch 2016 – 2022 na OÚ Sološnica  
7. Možnosť čerpania financií cez MAS Podhoran  

8. Rôzne (byt na Pálenici, odber elektriky z ihriska sp. Agropartner, opätovné otvorenie Obecnej 
knižnice, zameranie budovy č.488, FTV a pod.)  

9. Interpelácie poslancov  
 

 
 
Po prečítaní programu starostka určila za zapisovateľa Martu Kuklovskú, za overovateľov : Ing. Lukáš 

Blažíček  a Ing. Peter  Holič a návrhovú komisiu Ing. Ján Ralbovský a Ing. Peter Stanovský 

 

Potom prečítala návrh na uznesenie. 

 

 

 

 



Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) s c h v a ľ u j e       p r o g r a m 

 zasadnutia  obecného zastupiteľstva  podľa pozvánky  

b) s c h v a ľ u j e    p r e d l o ž e n ý    n á v r h    n a  

určenie zapisovateľa:  Marta Kuklovská, overovateľov: Ing. Ing. Lukáš Blažíček  a Ing. Peter  Holič 

a návrhovú komisiu Ing. Ján Ralbovský a Ing. Peter Stanovský 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár, Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Ján 

Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková  

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: 1 (jeden):  Ing. Róbert Kuklovský 

 

 

2. Správa o zahájení školského roka v MŠ a ZŠ Sološnica  

Nakoľko nebola prítomná riaditeľka MŠ, starostka prečítala správu o zahájení školského roka 

2023/2024. Do MŠ nastúpilo k 4.9.2023  62 detí, z toho 60 detí má trvalý pobyt v Sološnici. Deti sú 

rozdelené do troch tried. Počet predškolákov je 18. V MŠ pracuje 6 kvalifikovaných pedagogických 

pracovníkov a jeden nepedagogický pracovník. 

Starostka potom predstavila novovymenovanú riaditeľku základnej školy Mgr.Gabrielu Mrnkovú 

a vyzvala ju na prednesenie správy o zahájení školského roku v ZŠ. Riaditeľka sa prítomným krátko 

predstavila a informovala prítomných o začiatku školského roka. Do ZŠ nastúpilo 208 žiakov, z toho 

na 1.stupeň 91 žiakov a na 2.stupeň 117 žiakov. ŠKD má tri oddelenia a spolu ho navštevuje 78 

žiakov. Počet zamestnancov školy je 32, z toho učiteľov je 16. Riaditeľka ďalej informovala, že na 

1.stupni sú všetci učitelia kvalifikovaní, ale na druhý stupeň je problém získať plne kvalifikovaných 

pedagógov.   

Do školskej jedálne sa prihlásilo 141 žiakov. 

Riaditeľka ďalej informovala o stave školskej budovy, kde uviedla, že sú problémy s elektroinštaláciou, 

plynové kotly sú tiež v zlom stave, sociálne zariadenia by potrebovali opravu a mohlo by sa 

pokračovať s opravou strechy.  

Poslanci navrhovali dať vypracovať projekty napr. na opravu všetkých sociálnych zariadení a potom 

postupne robiť jednotlivé bloky, aby sa to mohlo robiť aj postupne s menšími financiami. 

Pani Marta Čermáková informovala, že na webinári ohľadom možnosti získania dotácií na 

rekonštrukciu sociálnych zariadení v školách dostali informáciu, že v novom programovom období nie 

sú na tento účel vyčlenené finančné zdroje pre bratislavský kraj. 

Starostka ďalej informovala, že v októbri bude predkladaná Správa o výchovno-vzdelávacom procese, 

kde by mal i byť zahrnuté aj informácie  o  technickom stave budovy,ktorým sa budeme tiež zaoberať. 

Správy o zahájení školského roka sú priložené k zápisnici. 

 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu o zahájení školského roka 2023/2024 v MŠ a ZŠ Sološnica  

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Ján 

Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková  

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: jeden: Ing. Róbert Kuklovský 



 

3. VZN č.2/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj  

Zákon č.. 447/2015 Z.z. o miestnom poplatku za rozvoj umožňuje obciam získať financie  na 
vybudovanie infraštruktúry tam, kde na základe stavebného rozvoja vznikne potreba vybudovania 
sociálnej a technickej infraštruktúry. Poslanci preto prerokovávali návrh VZN o ustanovení miestneho 
poplatku za rozvoj na pracovnom stretnutí komisie pre financie a majetok.  Podľa zákona sa 
ustanovuje 5 kategórií podľa účelu využitia stavby. Pr jednotlivé kategórie sa môže určiť rozličná 
sadzba poplatku na m2. Návrh VZN bol vyvesený na nástenke v obci a tiež na webovom sídle obci 
a CUET a neprišli k nemu žiadne písomné pripomienky. Niektorí starší občania sa prišli informovať na 
OÚ, či sa tieto poplatky budú týkať aj ich už existujúcich domov. Starostka im vysvetlila, že návrh sa 
týka iba nových domov a budov, ktoré budú skolaudované po 1. januári 2024.  
Poslanec Dominik Ralbovský povedal, že on nesúhlasí s týmito poplatkami, pretože sa v obci stavia 
pomerne málo a pri vysokých cenách novostavieb by stavebníka zaťažil ešte poplatok za rozvoj. Myslí 
si, že takto v obci už nebude chcieť nikto stavať a obec sa nebude ďalej rozvíjať. Keďže  stavebných 
pozemkov v Sološnici nie je veľa, tieto vybraté peniaze by nepokryli výdaje napríklad na vybudovanie 
cesty alebo infraštruktúry pri nových domoch.  
Poslanec Stanislav Stanovský si myslí, že doba je síce ťažká, ale ten poplatok je v poriadku, pretože 
stavbu domu chápe ako dlhodobejšiu investíciu a poplatok by mal byť zavedený.  
Poslankyňa Vláčilíková bola proti poplatku za rozvoj. 
Pán Martin Nikodém sa spýtal, podľa čoho sa určoval rozdielny poplatok v rôznych častiach obce. 
Starostka vysvetlila, že vyšší poplatok je iba v novovzniknutej lokalite Padelky V., ktorá bude 
zapracovaná do ÚP obce. 
Starostka sa spýtala, či sú nejaké pozmeňujúce návrhy ku VZN. Poslanec Peter Holič povedal, že 
navrhuje zníženie sumy z 12,50 na 10€. Pri pomocnom hlasovaní boli za zmenu na 10€ oproti 
pôvodnému návrhu iba dvaja poslanci. Preto starostka prečítala návrh na uznesenie v pôvodnom 
znení a prešlo sa k hlasovaniu. 
 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

s c h v a ľ u j e        

VZN č. 2/2023 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj  

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (štyria):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Ján Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav 

Stanovský,  

Proti :  2 (dvaja): Adrian Kovár,  Mgr. Dominik Ralbovský 

Zdržal sa : 2 (dvaja): Ing. Peter Holič, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Neprítomní: 1 (jeden): Ing. Róbert Kuklovský 

 

Uznesenie nebolo prijaté 

 

 

 

4. Prerokovanie prenájmu nebytového priestoru - miestnosť č.40 v KD - podmienky obchodnej 
verejnej súťaže  

Starostka oboznámila prítomných, že k 31.12.2023 končí nájom na nebytový priestor v KD – 

miestnosť č.40 OZ Podhoran. Obec zverejnila zámer prenajať tento priestor z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, no  nakoľko  sa ozvalo viac záujemcov na tento priestor, pristupuje sa 

k vyhláseniu obchodnej verejnej súťaže. V návrhu na vyhlásenie OVS sú tieto podmienky: uchádzač 

smie predložiť iba jeden návrh, podáva ho písomne od 13.9.2023 do 13.10.2023 do 12.00 hodiny, 

vyhlasovateľ má možnosť zrušiť súťaž alebo predĺžiť termín OVS a dĺžka trvania nájmu, ktorá bola 

v návrhu stanovená na 5 rokov. Komisia pre financie a správu  majetku sa 7.9.2023 na svojom 

zasadaní týmto zaoberala a odporúča nastaviť minimálne nájomné vo výške 800€ a dobu nájmu buď 2 

roky alebo 5 rokov s tým, že by sa každý rok výška nájmu zvýšila podľa výšky inflácie. Po diskusii 

poslancov sa doba nájmu stanovila na 5 rokov, s dvojmesačnou výpovednou lehotou  a každoročnou 



valorizáciou podľa výšky inflácie. Kritériom pri vyhodnotení ponúk je najvyššia ponúknutá cena. 

Starostka potom prečítala návrh členov komisie pre vyhodnotenie ponúk a doplnila členku JUDr. 

Magdalénu Vláčilíkovú. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) schvaľuje vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na predloženie najvhodnejšieho  

návrhu na uzatvorenie Nájomnej zmluvy na prenájom nehnuteľného majetku obce: 

 nebytový priestor v Kultúrnom dome Sološnica, miestnosť č. 40, adresa: Námestie Jána   

Turzu 527/3, Sološnica, evidovaný na LV č.768, prízemie KD, o výmere 42,2 m2 

b) schvaľuje priložené obchodné  podmienky verejnej obchodnej súťaže na prenájom  tohto 

majetku 

c) určuje komisiu na vyhodnotenie návrhov: JUDr. Magdaléna Vláčilíková, Mgr. Dominik 

Ralbovský  a Ing. Marta Čermáková 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Ján 

Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková  

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: jeden: Ing. Róbert Kuklovský 

 

 

5. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č.4/2023  

Účtovníčka OÚ Ing. Dana Šefčíková prečítala a vysvetlila jednotlivé položky v zmene rozpočtu. 
Poslanci mali tieto informácie k dispozícii pred zasadnutím OZ a tiež boli prejednané komisiou pre 
financie a majetok. Celkový rozpočet po 4.zmene je navrhnutý s prebytkom 124 824,55€. 

Poslanec Peter Stanovský sa spýtal na položky týkajúce sa kultúrnej činnosti obce, pretože 
v novembri bolo vyčlenené na krumpolový deň z vlastných prostriedkov 8000€ a teraz sú tam položky 
z BSK na krumpolový deň navyše vo výške 2700€. Starostka vysvetlila, že toto sú peniaze získané 
navyše z projektov BSK a tiež z Danucemu a sú viazané na Krumpolový deň.  Vlastné  výdavky sa 
vďaka tomu môžu aj znížiť, no do zmien rozpočtu sa toto zahrnie po vyúčtovaní poduajtia. Ďalej sa 
p.Stanovský  informoval na  programový rozpočet, kde  sú výdavky rozpísané podrobnejšie. Ide 
o fotrmu rozpočtu, ktoré sú povinné robiť obce nad 2.000 obyvateľov a tie menšie si môžu odsúhlasiť, 
že budú  mať rozpočet bez programovej štruktúry. Účtovníčka informovala poslancov, že je možné 
podrobnejší rozpočet predložiť na pracovné stretnutie, kde je na to viac priestoru alebo je možnosť 
informovať sa priamo u nej na OÚ ohľadom čohokoľvek, čo sa týka rozpočtu. Keďže neboli ďalšie 
otázky ku zmene rozpočtu pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a)berie na vedomie  
zmenu rozpočtu 
 

Bežný rozpočet - príjmy:                                                                       

300 Granty a transféry III. zmena       IV. zmena   Schválená        
    zmena  

310 Základná škola, prenesený výkon, ostatné 772 652,75    856 271,76  +83 619,01 

 

Bežný rozpočet - výdavky: 



01.600  voľby        III. zmena IV. zmena   

630 tovary  a služby      1 014,57 1 364,57 +350,00 

 

05.100 nakladanie s odpadmi    III.zmena IV. zmena   

630 tovary a služby-  vývoz odpadu     44000,00 45 958,81 +1 958,81 

 

08.200 kultúrne služby III.zmena IV. zmena 

 
630 tovary a služby  91 515,17 97 215,17 +5 700,00 

 

06.200  verejné priestranstvá     III. zmena IV. zmena    

630 tovary a služby      38 876,00 52 226,00 +9 450,00 

 

Základná škola  výdavky 

 

II. zmena 
III.zmena IV.zmena  

výdavky ZŠ - mzdy, odvody, bežné transfery 

 

558756,00 558756,00 560309,00 +1553,00 

výdavky ZŠ - tovary a služby 

 

121590,00 126398,00 129281,00 +2883,00 

pomáhajúce profesie v edukácii detí 

 

8054,50 14 954,63 23 537,93 +8 583,30 

 

b)schvaľuje  zmenu rozpočtu 
 
Bežný rozpočet - príjmy: 

100 Daňové príjmy III.zmena  IV zmena Zmena 

120 Dane z majetku 159 100,00 161 100,00 +2 000,00 

130 Dane za sl., ubytov., verej. priestory, komunál.odpad 53 504,00 55 774,00 +2 270,00 

 

200 Nedaňové príjmy          III.zmena                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 IV.zmena                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         Zmena  

210 Nájomné za budovy a priestory            10 031,00    11 836,00 +1 805,00    

220 Administratívne,správne a ostatné poplatky 79 498,60 79 718,60 +  220,00 

240 Úroky z vkladov 0,00 1 600,00 + 1 600,00 

 

 

Finančné operácie  III.zmena IV.zmena          zmena 



450 z ostatných finančných operácií  RF 579 200,00 567 850,00 -11 350,00 

 

Bežný rozpočet - výdavky: 

01.120 Bankové účty      III. zmena IV. zmena zmena 

630 bankové poplatky, daň z úrokov   300,00 700,00 +400,00 

 

06.200  verejné priestranstvá    III.zmena IV zmena zmena 

630 tovary a služby      38 876,00 52326,00 +4 000,00 

 

Kapitálové výdavky III. zmena IV.zmena zmena 

710 

Pozemky  - NFP -Min.invest.-riešenie migračnej výzvy v 

obci   28 600,00 28 600,00 

710 Fotovoltaika 30 000,00 18 650,00 -11 350,00 

 

REKAPITULÁCIA ROZPOČTU VTÁTANE 

ZMIEN  2023 I. zmena II.zmena III.zmena IV.zmena zmena  

Bežné príjmy 1711076,00 1711076,00 1798039,48 1858968,35 1950482,36 91514,01 

Bežné príjmy RO 88945,00 88945,00 95716,58 95716,58 95716,58 0,00 

Bežné výdavky 733265,00 733265,00 759301,63 798342,07 820200,88 21858,81 

Bežné výdavky RO 911195,00 911195,00 976373,91 988082,04 1001101,34 13019,30 

Výsledok bežného rozpočtu 155561,00 155561,00 158080,52 168260,82 224896,72 56635,90 

  

      
Kapitálové príjmy 0,00 0,00 0,00 7195,00 7195,00 0,00 

Kapitálové príjmy RO 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

Kapitálové výdavky 558570,00 558570,00 608070,00 723870,00 741120,00 17250,00 

Kapitálové výdavky RO 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

Výsledok kapitálového rozpočtu -558570,00 -558570,00 -608070,00 -716675,00 -733925,00 -17250,00 

  

      
Finančné operácie - príjmy 455000,00 455000,00 551002,83 645202,83 633852,83 -11350,00 

Finančné operácie RO 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

Finančné operácie - výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

Finančné operácie- výdavky RO 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

Výsledok finančných operácií 455000,00 455000,00 551002,83 645202,83 633852,83 -11350,00 



  

      
Hospodárenie celkom 51991,00 51991,00 101013,35 96788,65 124824,55 28035,90 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Ján 

Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková  

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: jeden: Ing. Róbert Kuklovský 

 

6. Správa hlavnej kontrolórky obce o výsledku vykonaných kontrol  

- dodržiavanie všeobecne záväzných predpisov, hospodárnosti, účelnosti a efektívnosti pri 
zabezpečení stravovania zamestnancov v ZŠ Sološnica v roku 2022  

- preplatenie dovoleniek v rokoch 2016 – 2022 na OÚ Sološnica  
Hlavná kontrolórka prečítala správu o kontrole predpisov týkajúcich sa zabezpečenia hospodárnosti 

a účelnosti pri zabezpečení stravovania zamestnancov v ZŠ a neboli tu zistené žiadne nedostatky. 

Druhá kontrola sa týkala preplácania dovoleniek na OÚ v rokoch 2016-2022. Preplácanie sa týkalo iba 

nevyčerpaných dovoleniek pri ukončení pracovného pomeru a to v 3 troch prípadoch a v jednom 

prípade išlo o nesúlad pri nastúpení na MD a tu boli navrhnuté opatrenia na dodržiavanie zákona. 

Obidve správy z kontroly sú súčasťou zápisnice. 

Nakoľko nemal nikto otázky ani pripomienky, starostka prečítala návrh na uznesenie. 

 
 
Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e   n a   v e d o m i e  

a)  Správu o výsledku vykonanej kontroly dodržiavania všeobecne záväzných predpisov, 
hospodárnosti, účelnosti a efektívnosti pri zabezpečení stravovania zamestnancov v ZŠ 
Sološnica v roku 2022 

b) S p r á v u  o výsledku vykonanej kontroly preplatenia dovoleniek v rokoch 2016 – 2022 
 

Hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi ) poslanci: Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár, Mgr. Dominik Ralbovský,  

Ing. Ján Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková.  

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomný 1 poslanec: Ing. Róbert Kuklovský 

 

 
7. Možnosť čerpania financií cez MAS Podhoran  

Starostka informovala poslancov, že ešte môžeme čerpať cez MAS Podhoran 23 000€ a uvažovali 

sme s možnosťou opravy a modernizácie sály na hornom poschodí KD spolu so vstupnou chodbou. 

Keďže rozpočet na opravu bol nacenený na 41 600€, tak sme žiadosť nepredložili, pretože by financie 

nestačili na celú obnovu a musela by sa veľká časť dofinancovať z obce. Starostka otvorila diskusiu 

k tejto téme a navrhla tiež, že sa môžeme zaoberať aj projektom vzduchotechniky vo veľkej sále. 

Z diskusie vyplynulo, že toto by bol tiež finančne náročný projekt, lebo by sa už musel robiť aj strop, 

prípadne elektroinštalácia. Celkové výdavky sa môžu vyšplhať odhadom na viac  60.000€. Po dlhej 

diskusii starostka navrhla, že osloví viacerých projektantov, aby nám urobili cenovú ponuku na projekt 

vzduchotechniky vo veľkej sále, ktorý sa javí ako potrebnejší a podľa ceny by sa rozhodlo, či sa bude 

predkladať projekt na opravu hornej sály  bez chodby alebo  vzduchotechniku vo veľkej sále.  

 



Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e   n a   v e d o m i e 
informáciu o možnosti čerpania finančných prostriedkov z MAS Podhoran  vo výške 23.000€.  
 
hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi ) poslanci: Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár, Mgr. Dominik Ralbovský,  

Ing. Ján Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková.  

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomný 1 poslanec: Ing. Róbert Kuklovský 

 
8. Rôzne (byt na Pálenici, odber elektriky z ihriska sp. Agropartner, opätovné otvorenie 

Obecnej knižnice, zameranie budovy č.488, FTV a pod.)  

V bode rôzne starostka informovala, že bola aj s niektorými poslancami na obhliadke bytu na Pálenici, 

ktorý je vo veľmi zlom stave, vlhne a opadáva tam omietka, sú vyduté podlahy atď. Tento byt slúžil pre 

učiteľa ZŠ a ak by sme ho chceli znovu ponúknuť na bývanie, bude treba nájsť vhodné riešenie na 

opravu.  

Ďalej starostka informovala, že spoločnosť Agropartner a.s. požiadal o napojenie elektriky z ihriska, 

kde budú namontované podružné hodiny a podľa toho im bude spotreba fakturovaná. Na podružný 

merač a pripojenie maj revíznu správu aj súhlas.  

Dňa 11.9.2023 bola slávnostne otvorená zrekonštruovaná knižnica.  

Starostka tiež informovala o zameraní budovy č.488, ktorá nebola správne zapísaná v katastri 

nehnuteľností, chýbali tam dve časti budovy. V minulosti už prebehli nejaké opravy na katastri, 

nakoľko vlastníkom na pozemok pod budovou nebol  evidovaná obec.  

Fotovoltaika na ČOV je namontovaná, je podpísaná zmluva a môže byť spustená. 

Turistická útulňa, o ktorej sa diskutovalo na predchádzajúcom zastupiteľstve, je vyhotovený 

a starostka si dohodne stretnutie u vlastníkov pozemkov - Lesy SR a potom s ochranármi. 

 

 

 
9. Interpelácie poslancov  

Poslanec Dominik Ralbovský sa spýtal na  pripravované zmeny a doplnky k ÚP obce a či sa bude ešte 

hlasovať za návrh na minimálnu výmeru nových pozemkov o veľkosti 800m2.  

Starostka uviedla, že  sa to preberalo na pracovných  stretnutiach, kde sa pripravovali podklady k ZaD 

č.3. Tiež to bolo odprezentované na verejnom prerokovaní Zad č.3 k ÚP. Takto sa to dalo zapracovať 

do navrhovaných ZaD č. 3.  So spracovateľom bude ešte stretnutie, kde  bude predstavená finálna 

verzia. Tá sa posiela na Okresný  úrad v sídle kraja a potom sa bude hlasovať o zmene ÚP ako 

o celku. Samostatné hlasovanie  za  minimálne výmery  pozemkov už v tejto fáze neprebieha. 

Poslankyňa Vláčilíková dala návrh na umiestnenie zrkadla na konci Habánskej ulice. 

Poslanec Ján Ralbovský sa spýtal, či boli oslovení majitelia nehnuteľností na Kvetnej ulici (smer do 

Potokov) kvôli parkovaniu, ktoré prekáža prejazdu napr. hasičov a väčších áut. 

Zatiaľ neboli oslovení, jedná sa o štátnu cestu, kde to môžeme riešiť aj cez policajtov. 

Poslanec Peter Stanovský sa spýtal na zápisnice z verejných obstarávaní, keďže ich nenašiel 

zverejnené. 

Starostka odpovedala, že tieto sa pri obstarávaniach, ktoré sú pri zákazkách nad 10.000€ robené v 

elektronickom systéme, ktorý   prevádzkuje štát,  nepíšu a sú generované priamo  zo systému ÚVO 

a nie sú povinne zverejňované. My ju zakladáme do dokumentácie týkajúcej sa VO, ale nezverejňuje 

sa.  

Ďalej sa poslanec Peter Stanovský spýtal na medzi rozpočtom a faktúrami za drevené lávky.  

Účtovníčka vysvetlila, že na prvú lávku sme získali financie minulý rok z Danucem, no oprava sa 

realizovala tento rok, preto je to vo výdavkoch v tomto roku a na ruhú lávku máme schválenú dotáciu,  



no financie ešte budú refundované spätne. Preto je to  v rozpočte z vlastných  zdrojov a ak príde 

financie v tomto roku, upraví sa to.   Všetko je k dispozícii na OÚ k nahliadnutiu alebo vysvetleniu.  

 

Keďže už nikto nemal ďalšie návrhy ani pripomienky, starostka poďakovala všetkým prítomným  
a ukončila zasadnutie OZ. 

 
Ukončenie zasadnutia: 20:25 hod. 
 
 
V Sološnici, 14.9.2023 

 

 

 

 

 

Starostka:      Anna Čermáková             ______________________________ 

 

Overovateľ:    Ing. Lukáš Blažíček         ______________________________                          

                      Ing. Peter Holič                ______________________________  

 

Zapisovateľ :  Marta Kuklovská              ______________________________ 


